
                                                                       
 

 

PROCES   VERBAL 

 

 

Încheiat azi 25.07.2019 cu ocazia sedinţei ordinare a Consiliului Local 

Victoria. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela - Buna ziua ! Cu permisiunea dumneavoastră 

vom începe ședința  ordinară de astăzi.  

Ședința ordinară a fost convocată prin Dispoziția nr.357/19.07.2019  iar 

anunțul privind organizarea ședinței a fost publicat pe site-ul primăriei : 

http//www.primaria.victoria.ro. 

La ședința Consiliului Local se constată prezența unui număr de 14 consilieri, 

lipsă fiind dl. consilier Tabacu Traian. 

Conform art 228 din  Ordonanța de urgență nr. 57/2019 – privind Codul 

administrativ :  Regimul general aplicabil conflictului de interese  pentru aleşii locali 

    (1)  Alesul local aflat în conflict de interese în condiţiile prevăzute de cartea I titlul 

IV din Legea nr. 161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, are obligaţia să 

se abţină de la emiterea sau participarea la emiterea ori adoptarea actului 

administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, 

care ar putea produce un folos material pentru sine sau pentru: 

    a) soţ, soţie sau rude ori afini până la gradul al II-lea inclusiv; 

    b) orice persoană fizică sau juridică faţă de care alesul local are calitatea de debitor 

al unei obligaţii; 

    c) o societate la care deţine calitatea de asociat unic ori funcţia de administrator sau 

de la care obţine venituri; 

    d) o altă autoritate din care face parte; 

    e) orice persoană fizică sau juridică, alta decât autoritatea din care face parte, care 

a făcut o plată către acesta sau a efectuat orice fel de cheltuieli ale acestuia; 

    f) asociaţie sau fundaţie din care face parte. 

    (2)  În exercitarea funcţiei, consilierul local sau consilierul judeţean aflat în una 

dintre situaţiile prevăzute la alin. (1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei 

consiliului local, respectiv a consiliului judeţean interesul personal pe care îl are la 

adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în 

procesul-verbal al şedinţei. 

    (3)  Ulterior anunţării interesului personal, consilierul local sau judeţean nu mai 

este luat în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la 

care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

    (4)  Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu 

încălcarea prevederilor alin. (1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 

176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 
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    (5)  Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie 

privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu 

diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – Conform regulamentului de organizare şi 

funcţionare a consiliului local vă rog să faceți propuneri pentru președintele lunii 

iulie.  

D-na viceprimar Bratu Cristina – îl propun de dl. consilier Stînea Timotei. 

          D-na secretar Tocoaie Gabriela- se supune la vot propunerea făcută : 

          Se aprobă cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere. 
 

Dl. consilier Stînea Timotei-Valentin – Bună ziua ! declar ședința deschisă 

și se supune la vot suplimentarea ordinii de zi a ședinței de astăzi cu 

următoarele : 

 

 Proiect de Hotărâre nr.8 - Cu privire la aprobarea protocolului de colaborare 

nr.48832/04.07.2019 încheiat între Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Braşov și Orașul Victoria 

Proiect de Hotărâre nr.9 - Pentru modificarea art. 2 și 3 din HCL nr. 

111/27.06.2019 -privind aprobarea implementării proiectului cultural  Festivalul ”La 

noi la Victoria veniți !” 

Proiect de Hotărâre nr.10- Pentru modificare art 2 din HCL nr.123/10.07.2019- 

pentru modificarea și completarea titlului, preambulului și art 1 și 2 din HCL nr. 

96/13.05.2019 -Cu privire la organizarea de către Consiliul Local Victoria a 

manifestărilor dedicate: Zilei Eroilor, Zilelor Or.Victoria, Patronului spiritual al 

Or.Victoria Sf.Ştefan şi Săbătorile de iarnă. 

Diverse: Adresa nr. 10/BCA/15.07.2019 emisă de Ministerul Educației Naționale 

privind solicitarea de a exprima optiunea de preluare a Clubului Copiilor Victoria 

D-na secretar Tocoaie Gabriela- se supune la vot propunerea făcută : 

          Se aprobă cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere. 

 

Dl. consilier Stînea Timotei-Valentin – Bună ziua ! declar ședința deschisă 

și se supune la vot  ordinea  de zi cu suplimentarea făcută : 

         Vă rog să votați ordinea de zi 

         Se aprobă cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere. 

 

Dl. consilier Stînea Timotei-Valentin- Se trece la primul punct al ordinii de zi 

întrebări și interpelări. 

 

Dl. consilier Badea Costică– am cîteva intrebări pentru executiv, legat de 

curtea de la spital, ca să vedem exact care sunt problemele ridicate de dl. Olteanu am 

discutat în consiliul de administrație, plimbându-ne prin curte am constatat că este o 

serpărie foarte mare inspre policlinică, in rest s-a tuns iarba dar acolo, in special în 



partea dreaptă înspre garde mare mizerie. Mai sunt masini care au fost casate, două 

Dacii vechi și necurățat este chiar lângă Policlinică. 

As vrea să intreb executivul de ce nu se scoate la concurs postul de director la 

Clubul sportiv care este vacant de atâta timp și nu cred că noi consiliul trebuie să 

facem această treabă și postul de consilier juridic care ma uimit că este in 

organigramă și mi-a atras atentia acum cu solicitarea de aprobare a contractului 

juridic, de ce să nu se ocupe și acel post că poate că d-na secretar nu poate face 

cerințelor care sunt și mai sunt și alții interesați. 

Si incă o problemă, pe Aleea Uzinei pe pistă de biciclete s-au depozitat 

materiale, lucrarea s-a terminat dar a rămas nisip pe această parte, dacă pe partea 

dreaptă s-au mai tăiat copacii pe partea stângă este necosit, bancile nearanjate. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – legat de curtea spitalului, intregul teren a 

fost predat odată cu clădirea asocierii, intregul imobil a fost dat in participatiune, cine 

intretine jumatate din spatiu trebuie să intretină intreg spatiu. Policlinica are terenul 

de sub constructie iar restul este curtea spitalului. 

Legat de clubul sportiv și postul de cosilier juridic, din rațiuni de natură 

economică nu s-au făcut angajări, adică nu sunt bani nici pentru cei in functie, clubul 

sportiv poate asigura salariile până in luna septembrie. Postul de director implica 

cheltuieli destul de mari si atunci din ratiuni economice s-au extins atributii 

suplimentare pentru funcționari din primărie. Iar postul de consilier juridic din 

aceleasi considerente, acest lucru trebuie să-l intrebati pe dl. primar insă vă spun că 

suntem descoperiți, la biroul tehnic avem trei posturi vcante si după lungi insistente 

scoatem un post. 

Legat de materialele de constructie care sunt depozitate pe Aleea Uzinei, inca 

se lucrează, o să urmărim ca atunci când se va termina să fie totul în regulă. 

Dl. consilier Dobrilă Ioan – dacă vă amintiți in sedinta extraordinară, d-na 

viceprimar ati făcut o propunere ca odată cu Zilele orașului să se serbeze și 70 de ani 

de la atestarea documentară a  orașului Victoria, a mai fost o propunere de la o altă 

personalitate să se omagieze Revolutia din decembrie in aprilie, mie mi se pare că nu 

este la locul ei, nașterea orașului este in noiembrie, este o cifră jubiliară, 70 de ani, 

dacă vrem să omagiem orașul ca dată de naștere să se facă atunci când trebuie, la 

anvergura la care tot noi putem hotărâ. 

Ati cerut părearea comisiei de cultură, nu m-am consultat cu colegii mei, dar 

cred că ziua de nastere este ziua de nastere si nu este poate cel mai important 

eveniment, tineri poate nu-si aduc aminte, dar mai sunt cetățeni vârstnici care pot 

veni la un simpozion, se pot organiza manifestări consacrate zilei de nastere a 

orașului. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – pentru că anul acesta nu sunt bani in buget 

pentru evenimente culturale si ca dovada Zilele orasului  le serbăm cu 40 de mii fata 

de 100 de mii cum am avut anul trecut iar pentru Sf Stefan avem 1000 lei nu am 

gandit si nu a venit nimeni cu initiativa de a mai organiza si alt eveniment cultural. 

Pentru duminica avem suma de 40 de mii iar pentru sîmbătă avem finantare de 

la consiliul judetean, dar ne-am gandit că ziua de vineri o putem marca cei 70 de ani  

fără bani , nu este nimic bătut în cuie dacă propuneți și găsiti resurse, deoarece toate 

acestea sunt de pe sectiunea de funcționare si nu mai sunt sume.  

Dl. consilier Lup Alexandru – eu vin cu propunerea care am făcut-o in fiecare 

an, că trebuie să inființăm un centru de informare turistică în oraș.  



Cred că este foarte util, avem spațiu la Club sau putem răscumpăra acolo in 

stație, eu mereu merg pe drumul de la Viștisoara, nici nu vă imaginați câți turiști 

străini sunt vara, este si moda de a urca cu bicicletele. Fac semne cu mainile , ajung 

în oraș și nu au cum să se lege de mijloacele de transport la gară sau DN1. 

Angajam pe cineva isteț, care să aibă un calculator in față și care poate să dea 

relații despre orice și unde pot dormi și unde pot campa și pe ce traseu să o ia. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – eu revin la aceași situație la Casa de 

Cultură, angajați sunt cu 4 ore, nu au salarii asigurate decât până in luna septembrie. 

Eu nu spun că nu putem incerca dar poate pe bază de voluntariat. 

Dl. consilier Lup Alexandru- trebuie să fie sub egida unei instituții ca să dea 

informații cât mai oficial, asa pot să deschid in balcon centru de informare. 

O a doua problemă, am auzit intâmplător la postul național de radio, se vorbea 

de școli, era o acțiune prin care se verifica stadiul dezastruos in care sunt scolile și la 

un moment dat a fost intrebarea dacă nu s-a găsit o scoală care să fie la nivelul de 

standard și s-a raspuns ca la Victoria au găsit scoli, eram cu cineva din afară care mi-

a atras atenția și vreau să spun de bine. 

D-na viceprimar Bratu Cristina-  ne bucuram deoarece s-au alocat sume 

importante pentru scoli și in continuare avem investitii pentru acestea. 

 Dl. consilier Badea Costică–totusi sunt bani dar dvs. nu recuperati, la Viromet 

sunt atația bani, la celelalte societăți tot așa. Vă rugasem să-mi aduceți o informare 

scrisă lunară cu bani recuperati lunar de la taxe și impozite. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – din cîte știu eu sunt documente făcute 

pentru a intra in consiliu pentru eșalonare, poate d-na secreta vă poate spune mai 

multe. 

D-na secretar Gabriela Tocoaie – legat de Viromet am purtat o 

corespondență destul de lungă, am solicitat tot timpul completarea documentatiei 

conform prevederilor legale, la ultima solicitare au atasat CF actualizate dar  la 

raportul de evaluare au depus doar concluziile, din nou am solicitat completări. 

Cu dl. Badea am mai purtat discuții zilele acestea și i-am spus că dacă se 

doreste, in vederea analizării dosarului se poate constitui o comisie din care să facă 

parte și consilieri și apoi propunerea trebuie analizată în consiliul local. 

Dl. consilier Badea Costică – au achitat impozite din anul 2019? 

D-na secretar Gabriela Tocoaie – nu știu să vă răspund la această intrebare, o 

să mă informez și vă comunic. 

Dl. consilier Stanea Daniel – care este stadiul contractului cu câinii fără 

stăpân? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – contractul este incheiat, s-au strâns în jur 

de 40 caini si se fac actiuni săptămânal. 

 Dl. consilier Stînea Timotei – având în vedere că nu mai sunt întrebări vom 

trece la proiecte de hotărâri și o rog pe d-na secretară să de a citire acestora. 

 

Proiect de Hotărâre nr.1- Proiect de Hotărâre nr.1  - Cu privire la desemnarea 

pentru anul școlar 2019/2020 a reprezentanților Consiliului Local al Orașului Victoria 

ca membri ai Consiliul de administrație și ai Comisiei pentru evaluarea și asigurarea 

calității din unitățile de învățământ preuniversitar de stat din Victoria 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 



Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela- la acest proiect trebuie să desemnăm reprezentanți 

ai consiliului local în Consiliul de administrație și ai Comisiei pentru evaluarea și 

asigurarea calității din unitățile de învățământ preuniversitar de stat din Victoria. 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – pentru Colegiul Tehnic Dr. Al. Barbat ne 

trebuie un reprezentant în Consiliul de administrație și 1 reprezentant în Comisiei 

pentru evaluarea și asigurarea calității. 

Vă rog să faceți propuneri pentru Consiliul de administrație: 

Propuneri: 

- D-na consilier Saftiuc Adrian 

- Dl. consilier Badea Costică 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – în urma voturilor exprimate avem următorul 

rezultat : 

- D-na consilier Saftiuc Adrian  - 7 voturi pentru, 7 voturi împotrivă 

- Dl. consilier Badea Costică - 9 voturi pentru, 5 voturi împotriva 

 

 Comisiei pentru evaluarea și asigurarea calității – 1 reprezentant 

Propuneri: 

- Dl. consilier Miclea Ioan 

- D-na consilier Pasere Alexandrina 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – în urma voturilor exprimate avem următorul 

rezultat : 

- dl. consilier Miclea Ioan - 5 voturi pentru, 9 voturi împotriva 

- d-na consilier Pasere Alexandrina- 10 voturi pentru, 4 voturi 

împotriva 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – În urma rezultatului obținut dl. consilier Badea 

Costică va fi reprezentantul în consiliul de administratie si d-na Pasere Alexandrina 

in comisia pentru evaluarea și asigurarea calității 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – pentru Liceul Teoretic I.C Dragusanu ne 

trebuie 2 reprezentanti în Consiliul de administrație și 1 reprezentant în Comisiei 

pentru evaluarea și asigurarea calității. 

Vă rog să faceți propuneri pentru Consiliul de administrație: 

Propuneri: 

- D-na consilier Miclea Ioan 

- Dl. consilier Ciceu Adrian 

- Dl. consilier Stanea Daniel 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – în urma voturilor exprimate avem următorul 

rezultat : 

- D-na consilier Miclea Ioan- 9 voturi pentru, 5 voturi împotrivă 

- Dl. consilier Ciceu Adrian- 7 voturi pentru, 7 voturi împotriva 

- Dl. consilier Stanea Daniel - 8 voturi pentru, 6 voturi împotriva 

 

 Comisiei pentru evaluarea și asigurarea calității – 1 reprezentant 

Propuneri: 



- Dl. consilier Smădu Octavian 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – în urma voturilor exprimate avem următorul 

rezultat : 

- dl. consilier Smădu Octavian - 14 voturi pentru, 0 voturi împotriva 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – În urma rezultatului obținut dl. consilier Miclea 

Ioan și dl. consilier Stanea Daniel va fi reprezentantul în consiliul de administratie si 

dl. Smădu Octavian in comisia pentru evaluarea și asigurarea calității 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – pentru Clubul Copiilor Victoria ne trebuie 1 

reprezentant în Consiliul de administrație și 1 reprezentant în Comisiei pentru 

evaluarea și asigurarea calității. 

Vă rog să faceți propuneri pentru Consiliul de administrație: 

Propuneri: 

- D-nul consilier Dobrilă Ioan 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – în urma voturilor exprimate avem următorul 

rezultat : 

- D-nul consilier Dobrilă Ioan - 14 voturi pentru, 0 voturi împotrivă 

 

Comisiei pentru evaluarea și asigurarea calității – 1 reprezentant 

Propuneri: 

- D-na  consilier Pasere Alexandrina 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – în urma voturilor exprimate avem următorul 

rezultat : 

- D-na  consilier Pasere Alexandrina - 14 voturi pentru, 0 voturi 

împotriva 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – În urma rezultatului obținut dl. consilier Dobrilă 

Ioan va fi reprezentantul în consiliul de administratie si d-na Pasere Alexandrina in 

comisia pentru evaluarea și asigurarea calității 
 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr.128 . 

 

Proiect de Hotărâre nr.2  - Cu privire la  aprobarea  încheierii unui act adiţional la 

contractul de asociere în participaţiune nr.4244/48RC/17.05.2011 cu referire la 

modificarea Anexei 3– obiecte de inventar capela ortodoxă la contract. 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Dl. consilier Lup Alexandru – dacă aveti curiozitatea să cititi inventarul, ar trebui să 

tinem cont de denumirile bisericesti, vă dau niste exemple, stea cu icoană pe stofă. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – sub aceste denumiri sunt cuprinse in contabilitate 

și au fost preluate din contabilitatea spitalului, eu o să transmit dar nu știu cum ar 

putea schimba. 

Dl. consilier Lup Alexandru – dacă ridicam mana si semnăm doar asa eu nu mă 

simt bine. 



Dl.  consilier Stînea Timotei –aveți o propunere de făcut? 

Dl. consilier Lup Alexandru –propunerea este să se revadă lista de inventar 

impreună cu un preot. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 10 voturi pentru, niciunul împotrivă, 4 abţineri, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.129 . 

 

Proiect de Hotărâre nr.3  - Cu privire la  abrogarea Anexei nr.2 la contractul de 

comodat nr.11479/146RC/02.07.2018 încheiat între Orașul Victoria și  Asociația 

Națională a Salvatorilor Montani din România. 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr.130 . 

 

Proiect de Hotărâre nr.4 - Cu privire la desemnarea unui membru titular în comisia 

pentru vânzarea spaţiilor medicale şi a unui membru supleant din rândul consilierilor 

locali precum și a unui membru titular în comisia de soluționare a contestaţiilor 

privind vânzarea spaţiilor medicale şi a unui membru supleant din rândul consilierilor 

locali. 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Dl. consilier Stanea Daniel – aici scrie desemnarea unui membru titular in 

comisia care se va ocupa de vânzare, am văzut cele două cereri de cumpărare dar nu 

am văzut proiectul in sine de cumpărare a spațiilor, noi am concesionat pe 49 de ani 

dar aici nu scrie clar, este legal? 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – deci, se face confuzie proiectul de astăzi 

este in vederea constituirii  comisiei in vederea vănzării spațiilor medicale, comisia 

va fi alcătuită din consilieri, reprezentanti ai finantelor, ai colegiului medicilor, 

reprezentanti ai primăriei. In acest proiect se vor alege i reprezentantii consiliului 

local care vor fi cuprinsi in dispozitia primarului. Abia ulterior vom veni cu proiecte 

de hotarare pentru aprobarea  documentatiei in vederea vânzării, aceste proiecte vor 

contine rapoarte de evaluare, caiete de sarcini, studii de oportunitate, modelele 

contractelor de vânzare cumpărare și se va organiza licitatie publică. 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – vă rog să faceți propuneri ,1 membru 

titular și 1 membru supleant  în comisia pentru vânzarea spaţiilor medicale,   

- dl.consilier local -  Lup Alexandru  

- d-na consilier local -Pasere Alexandrina     

- d-na consilier local –Saftiuc Adriana     

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – în urma voturilor exprimate avem 

următorul rezultat : 



- dl.consilier local   Lup Alexandru - 8 voturi pentru, 6 voturi 

împotriva 

- d-na consilier local –Saftiuc Adriana   - 7 voturi pentru, 7 voturi 

împotriva 

- d-na  consilier Pasere Alexandrina - 4 voturi pentru, 8 voturi 

împotriva 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – avem următorul rezultat :  

         - dl.consilier local Lup Alexandru - membru titular în comisia pentru vânzarea 

spaţiilor medicale. 

         - d-na consilier local Saftiuc Adriana-Ioana -  membru supleant în comisia 

pentru vânzarea spaţiilor medicale. 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – vă rog să faceți propuneri  pentru 1 membru 

titular și 1 membru supleant în comisia de soluționare a contestaţiilor privind 

vânzarea spaţiilor medicale: 

        - d-na consilier local Nițu Monica - membru titular 

        - dl.consilier local Miclea Ioan - membru supleant 

 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – avem următorul rezultat : 

        - d-na consilier local Nițu Monica- membru titular în comisia de soluționare a 

contestaţiilor privind vânzarea spaţiilor medicale, cu 13 voturi pentru, 1 vot 

împotrivă, 

        - dl.consilier local Miclea Ioan - membru supleant în comisia de soluționare a 

contestaţiilor privind vânzarea spaţiilor medicale, cu 13 voturi pentru, 1 vot 

împotrivă, 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr.131 . 

 

Proiect de Hotărâre nr.5- Cu privire la aprobarea decontării cheltuielilor pentru 

naveta cadrelor didactice din învăţământul preuniversitar la Liceul Teoretic ”I.C 

Drăgușanu”  și Colegiul Tehnic ”Dr. Al. Bărbat” Victoria 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 13 voturi pentru, unul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.132 . 

 

Proiect de Hotărâre nr.6 -privind  aprobarea achizitionarii serviciului de 

consultanta, asistenta si reprezentare juridica in dosarul nr. 678/62/2018, inregistrat 

pe rolul Curtii de Apel Brașov. 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 



Dl. consiliern Badea Costică – punctul meu de vedere este că nu este o cauză 

care să nu poată fi susținută de d-na secretar. Este o cauză ușoară , sunt date certe în 

favoarea primăriei, nu7 văd de ce am plăti la cineva 7000 lei să ne susțină cauza. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – conform codului administrativ primarul 

poate să angajeze avocat, conform Ordonanței nr.26/2012, în cazul în care în cadrul 

structurii primăria nu există consilier juridic sau dacă se consideră că litigiul dedus 

judecății este mai bine apărat de către un avocat se poate încheia Contract de asistență 

juridică cu aprobarea consiliului local. 

 După cum ați văzut Curtea de Conturi au lăsat 2 măsuri, una pe control intern 

managerial și una pentru sumele achitate demnitarilor publici reprezentând spor de 

condiții periculoase. Dacă ce apentru plata sporirilor a intrat sub incidența admistiei și 

doar instanța trebuia să constate aceea prevedere legală, pe prima măsură, cea de 

control intern managerial avem o sentintă în primă instanță care ne este nefavorabilă. 

 Eu am reprezentat primăria în primă instanță, din păcate sentința dată nu a fost 

favorabilă și atunci dl. primar a considerat necesar să angajăm un avocat.  

 La ultima ședință de organizată de Instituția prefectului a fost discutat faptul că 

UAT –urile încheie contracte de asistență juridică fără a fi supuse aprobării 

consiliului local, s-a subliniat faptul că legea de bază nu prevede dar acest fapt a fost 

sugerat și de Custea de Conturi. Dar având în vedere prevederile Ordonanței 

nr.26/2012  și faptul că este o măsură a curtii de conturi considerăm că acesta trebuie 

aprobat prin hotărâre a consiliului local, mai mult decît atât aceasta era o procedură 

uzuală în trecut. Eu sunt jurist dar funcția de jurist să nu fie confundată cu cea de 

avocat, acesta stăpânește practica judiciară fiind în fiecare zi în instanță, plus că este 

specializat pe mai multe domenii. 

Dl. consilier Lup Alexandru – si eu sunt de acord că dacă vrem să câștigăm 

trebuie să angajăm un specialist ca în orice domeniul, eu sunt de acord să aprobăm 

acest proiect, nu aduc argumente deoarece fiecare dintre dvs. ați avut procese care 

poate le-ati pierdut din cauza unor neglijențe de acest fel, lasă că mă apăr cu acesta că 

este mai ieftin. Eu spun că trtebuie să câștigăm acest proces și acesta este costul pe 

care trebuie să-l plătim.  

D-na secretar Tocoaie Gabriela – trebuie să specific că s-au solicitat 

cheltuieli de judecată. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – legat de controlul intern managerial, vreau 

să vă spun că sunt niste proceduri care trebuiau implementate la nivelul primăriei și 

pe lângă intreaga activitate a acesteia, nimeni nu știa cum se fac, la nivel de țară 

există practica de instruire  și consultanță de către firme specializate. 

Pentru noi a fost surprinzător că la nivelul nostru și al județului Brasov, Curtea 

de conturi a considerat că nu aveam dreptul să incheiem contracte de consultanță și 

instruire, deoarece în alte județe aceste contracte au fost considerate legale. 

Noi considerăm că nu am greșit dar dacă vom pierde va trebui să imputăm 

aceste sume tot oamenilor care au muncit, că firma doar ne-a instruit dar munca a fost 

a fiecărui dintre noi. 

Dl. consilier Badea Costică – dacă se va pirde de unde se va achita avocatul? 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – din bugetul local, acest proces este inceput 

din 2018, la inceputul anului propun  să fie prevăzute sume pentru procesele aflate pe 

rol. 

Dl. consilier Lup Alexandru – chiar dacă nu sunt prevăzute rectifici bugetul. 



Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 11 voturi pentru, 2 împotrivă, o abţinere, devenind Hotărârea Consiliului Local 

nr.133 . 

 

Proiect de Hotărâre nr.7- Cu privire la aprobarea contului de execuţie a bugetului 

centralizat al Oraşului Victoria la data de 30.06.2019. 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr.134 . 

 

Proiect de Hotărâre nr.8 - Cu privire la aprobarea protocolului de colaborare 

nr.48832/04.07.2019 încheiat între Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Braşov și Orașul Victoria 

 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

Dl. consilier Stînea Timotei-  doresc să ne fie aduse lămuriri la acest proiect, 

ce presupune? 

D-na viceprimar Bratu Cristina – așa cum știți imobilul a fost împărțit, o 

parte a fost dar Consiliului Județean pentru accesare fonduri și cealaltă parte a rămas 

la noi. De la început a fost discuția că dacă vor face documentatie de reabilitare va fi 

cuprinsă și partea noastră.  

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 14 voturi pentru, niciunul împotrivă, nicio abţinere, devenind Hotărârea 

Consiliului Local nr.135 . 

 

Proiect de Hotărâre nr.9 - Pentru modificarea art. 2 și 3 din HCL nr. 

111/27.06.2019 -privind aprobarea implementării proiectului cultural  Festivalul ”La 

noi la Victoria veniți !”. 

 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

D-na viceprimar Bratu Cristina – sumele totale sunt aceleași, doar se 

modifică  sumele între festival și zilele orașului. 

 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 12 voturi pentru, nunul împotrivă, o abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.136 . 

 

Proiect de Hotărâre nr.10- Pentru modificare art 2 din HCL nr.123/10.07.2019- 

pentru modificarea și completarea titlului, preambulului și art 1 și 2 din HCL nr. 

96/13.05.2019 -Cu privire la organizarea de către Consiliul Local Victoria a 



manifestărilor dedicate: Zilei Eroilor, Zilelor Or.Victoria, Patronului spiritual al 

Or.Victoria Sf.Ştefan şi Săbătorile de iarnă. 

 

Inițiator: Primar Cristian Gheorghe. 

Avizele comisiilor: C1 ,C2 , C3,  C4,  C5 – avize favorabile 

 

D-na viceprimar Bratu Cristina – legat de ziua de vineri așteptăm sugestii de 

la dvs. legat de ședința festivă. 

Dl. consilier Dobrilă Ioan – eu am spus punctul meu de vedere e ca și când de 

Sf. Ioan facem și Sf. Maria chiar dacă anul acesta nu sunt bani să facem ceva 

simbolic dar atunci. Mi se pare un kitsch să alipești la o manifestare deja știută. 

D-na viceprimar Bratu Cristina- cum considerați doar noi credem că se 

poate sărbătorii odată cu zilele orașului. 

Dl. consilier Dobrilă Ioan – nu înțelegeti că orașul s-a născut în noiembrie. 

Dl. consilier Miclea Ioan – atunci a fost atestat nu atunci s-a pus piatra de 

temelie, în 49 era orașul, la oraș nu poti să fi să spui că e data nașterii, se sărbătorește 

în anul respectiv. 

Dl. consilier Badea Costică – punctul meu de vedere este că așa cum s-a 

sărbătorit Centenarul, poate fi marcat și la zilele orașului dar să se facă și o acțiune pe 

data când a fost declarat prin decret denumirea orașului. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – eu vreau să propun să votam ca să știm, 

noi ne-am propus să facem o expozitie fotografică, vreau să știu un punct de vedere, 

deoarece putem plăti din zilele orașului. O să vă rog să scrieți pe grup părerea 

fiecăruia. 

Dl. consilier Lup Alexandru - și mie mi-ar plăcea să sărbătorim in fiecare zi 

câte ceva, dar dacă nu sunt fonduri? Eu mă multumesc sa facem și acum, dacă între 

timp găsim o sursă putem marca și atunci. 

Nemaifiind discuții se supunea spre aprobare proiectul de hotărâre și se adoptă  

cu 13 voturi pentru, niciunul împotrivă, o abţinere, devenind Hotărârea Consiliului 

Local nr.137 . 

 

 

 

                                                           III. –DIVERSE 

1. Adresa SC Victoria Parc Industrial SRL nr. 182/28.06.2019, 

înregistrată cu nr. 9895/28.06.2019 cu privire la situația financiară actuală a 

serviciului public de alimentare cu apă și de canal. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela –această informare este prezentată în 

urma solicitării dl. consilier Badea Costică făcută în una din ședințele trecute privind 

prezentarea situației financiare a societății. 

Dl. consilier Lup Alexandru – pentru mine este o curiozitate această situație, 

această hărtie nu a fost discutată in AGA. Consider că mai ales că este situația 

financiară a societății trebuie discutată în AGA, apoi inaintată celor din afară, 

întâmplător noi suntem aceiasi dar formal așa trebuia procedat. 

Dl. consilier Badea Costică – din punctul meu de vedere sunt observații dar o 

să le fac în AGA. 



2. Prezentarea Raportului privind activitatea desfășurată de asistenții 

personali ai persoanelor cu handicap grav pe semestrul I al anului 2019.  

 S-a luat la cunoștință. 

3. Adresa  nr. 1364/04.06.2019 privind  comunicatul Inspectoratului 

Școlar Județean Brașov, contestația nr. 8719/06.06.2019  privind  revizuirea 

planului de școlarizare pentru clasa a IX-a, pentru anul școlar 2019-2020 și 

răspunsul nr. 6166/10.07.2019 formulat de către Inspectoratul Școlar Județean 

Brașov.  

D-na secretar Tocoaie Gabriela -acesta este răspunsul  inspectoratulului la 

situația privind scoaterea clasei a IX de liceu și suplimentarea clasei de profesională 

la   Colegiului Tehnic, la momentul respectiv colegiul ne-a solicitat sprijinul, noi am 

depus contestație și acesta este răspunsul. Pentru rețeaua școlară nu am primit nimic.  

Dl. consilier Miclea Ioan – argumentele pe care se bazează, respectiv ultima 

medie de admitere 3,  procentul de promovare 20%, au promovat 4, ce să mai 

spunem, ce pretenți să mai avem? Nu sunt rezultate plus de asta 15 locuri sunt 

neocupate, nu sunt destui elevi, ce să mai argumentezi? 

Au venit și au spus că astea au fost punctele care au stat la baza hotărârii  

inspectoratului. 

Dl. consilier Badea Costică – in orice caz profesori nu o să piardă, am avut și 

eu o discutie cu inspectoarea șefă, profesorii vin in contact cu executivul de teamă să 

nu piardă locurile de muncă și asigurarea a fost că nu se vor pierde. Am incercat să  

sustin dar aceleași argumente mi-au fost spuse, te dezarmează efectiv și nu putem noi 

să facem o protectie socială. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – principalul argument pentru care noi am 

susținut să fie 2 unității a fost tocmai prestigului colegiului. 

Dl. consilier Miclea Ioan –nu se discută problema unirii ci a disparitiei unei 

clase de liceu. 

4. Adresa formulată de locatarii bl.10 din str. M Eminescu, 

înregistrată cu nr. 10803/16.07.2019, prin care solicită elaborarea unui Proiect 

de hotărâre privind amenajare parcare str. M Eminescu, bl.10 cu intrare din 

str. Trandafirilor și punctul de vedere emis de către Biroul Tehnic vizavi de 

această solicitare. 

D-na secretar Tocoaie Gabriela – la material am atașat punctul de vedere 

emis de către birourile de specialitate din cadrul primăriei precum și al comisiei de 

urbanism. 

Dl. consilier Badea Costică – la fel ar trebui să se facă pentru toate parcările 

din oraș. Să notați când vor mai fi propuneri pentru parcări așa să se facă 

argumentarea și la celelalte parcări la care nu s-a procedat in felul acesta, s-a venit în 

consiliu să ridicăm mâna că dacă este să o luăm statistic sunt foarte multe parcări 

pentru care nu se plătește. 

Dl. consilier Dobrilă Ioan – eu în primul rând vreau să mulțumesc colegilor 

care au avut amabilitatea să viziteze terenul, apoi comisiei de urbanism care s-a 

deplasat la fața locului și o să respect hotărârea luată, dar deși d-na viceprimar nu este 

aici constat că nu s-a judecat cu aceiași măsură ca in alte situații. 

Am citit raportul comisie dvs. stufos, frumos, mai mult ca formularistică, ca 

membrii, o singură frază făcea referire la parcarea în sine, spunea ceva de genul: ”nu 

permite din punct de vedere tehnic a circulației rutiere”, atât adică se încurcă 

circulația.  



Circulația în aceea zonă este foarte redusă pe timpul zilei, circulația unde este 

parcarea instituției publice este mai densă și tot așa se iese în stradă. Așa cum am 

spus și dl. primar, care are la orice argument, circulația pe Eminescu unde este 

farmacia sunt 3 locuri de parcare, intre 11-16 un sens este ocupat și acolo chiar este o 

problemă de iesit din parcare. 

Am inteles că nu se dorește și mi-a spus în față dl. primar, imi pare rău că nu 

este de față, aceasta este situația. Mai mult în raport se insistă că cetățenii nu au plătit 

parcarea, dar cine a solicitat, a fost trasată parcarea care este făcută de 20 de ani? Da, 

azi am făcut cerere și am solicitat să-mi plătesc locul. 

Fată de ce spuneti dvs. domnule  Miclea, parcările au fost trasate și oamenii s-

au dus și au solicitat, acolo nu este trasat nimic, cu tot respectul, a fost o hotărâre a 

domnului primar tendențioasă. 

Dl. consilier Lup Alexandru – nici pe vremea cînd erați viceprimar nu aveați 

curajul să cereti ce ați cerut acum. Asta este o forțare, oricare dintre dvs. doriți 

mergem până acolo, forțati nota. 

Dl. consilier Dobrilă Ioan- dvs. vreți să faceți ceva ce noi nu vrem. 

Dl. consilier Lup Alexandru –nu se face parcare sub geamul fiecăruia. 

Dl. consilier Stînea Timotei-Valentin – vă rog să luați loc incă nu este ședința 

declarată închisă,  Mai avem un aspect de discutat, este o adresă asupra căreia trebuie 

să menționăm puncul de vedere al consiliului. 

5.    Adresa nr. 10/BCA/15.07.2019 emisă de Ministerul Educației 

Naționale privind solicitarea de a exprima optiunea de preluare a Clubului 

Copiilor Victoria 

Dl. consilier Stânea Timotei – dacă sunteți de acord ca d-na Bertea să ne 

prezinte punctul de vedere referitor la ultima adresa de pe ordinea de zi. 

D-na Bertea Camelia – am venit să vă prezint punctul de vedere al clubului 

Copiilor Victoria referitor la adresa pe care ati primit-o și care este inscrisă pe 

ordinea de zi, aceasta adresă consider că nu ar trebui să intre in sedinta consiliului 

local, este o inștiințare care a fost emisă de căre Ministerul Educației Naționale 

trimisă Inspectoratului Scolar Brașov și apoi primăriei in legătură cu preluarea 

imobilului Clubului Copiilor Victoria. Ce inseamnă acest lucru, că trece la dvs. cu 

absolut toate cheltuielile, excepție fac cheltuielile de salarizare, ale intregului 

personal și sporurile respectiv indemnizațiile de conducere. 

In rest toate cheltuielile cad in sarcina dvs. incepând cu consumurile, vă 

amintesc că Cluburile Copiilor nu au finantare/elev, neavând această finanțare tocmai 

trebuie să apelăm la bugetul local care am auzit cât este de auster.  

In această adresă se specifică că trebuie dat un răspuns cu da sau nu, atâta tot, 

nu există niciun pericol de desfiintare a Cluburilor și Palatelor Copiilor, asemenea 

solicitări au mai fost trimise acum 5 ani, noi funcționăm sub egida Ministerului 

Educației Naționale. 

Opinia noastră personală la nivelul Palatelor și Cluburilor Copiilor, aproape 90 

%, este să rămânem în formula actuală, să apartinem acestui minister si să nu 

impovărăm bugetele locale. 

Nu știu de unde a apărut zvonul că ori ne preia consiliul local ori ne 

desființează, nu s-a pus așa problema, aceasta este in felul următor ne preia consiliul 

local in măsura in care poate să ne susțină financiar sau rămânem in formula actuală 

pe care o agreem și o dorim, adică să aparținem de minister. Eu am solicitat 

contabilei si am scos bugetele pe ultimii ani, o să citesc câteva, le puteți lua și dvs. ca 



să vedeți. Deci pentru bugetul anului 2016 exceptând cheltuielile salariale avem 

cheltuieli de aproape 2 miliarde de lei/an.  

Din aceste cheltuieli pe art.57  ministerul ne asigura evaluarea elevilor, acest 

lucru inseamnă că ceea ce invată elevii pe parcursul a unui an ei participă la 

concursuri, dacă se califică se deplasează in zonele respective și participă acolo.  

Obligatia acestui art.57 este de a subvenționa transportul, numai pentru acesta 

noi avem alocat un buget de 45 mii lei. Deci noi nu avem nimic impotrivă să ne 

preluati dar doar dacă ne puteți mentine la acest nivel sau și mai mult. 

In acest an avem depuse pentru investiții si supraveghere video 50.970 mii lei, 

avem investitii pe sistemul de hidranți cel mai modern, cred că suntem singura 

instituție din oraș care avem certificat de expertiză tehnică, ne-am pus la punct cu tot 

ce tine pe linie de dezastre cutremure, etc. Toate aceste fonduri ne vin pe MEN.  

De exemplu concursurile care le organizăm sunt finanțate prin MEN, de 

exemplu concursul dl. Urdea de luna trecută s-au primit 6.000 lei, concursul ”Floare 

de colt” s-au primit 7000 lei. 

Eu am venit aici să vă spun punctul de vedere pentru că majoritatea nu doresc 

acest lucru, cei care doresc sunt localități potente financiar care formează axa 

vestului, Clujul care vrea să acceseze proiecte cu fonduri europene. Dacă credeti că se 

poate să ne mentineti la nivelul actual atunci puteti să ne preluati dacă nu rugămintea 

noastră este să ne lăsati sub egida MEN –ului. 

Dl. consilier Stânea Timotei – dacă sunt intrebări? 

Dl. consilier Badea Costică – cheltuieli cu imobilui nu includ cheltuielile care 

ne-au fost prezentate legate de activitătiile dvs. 

D-na viceprimar Bratu Cristina – eu cred că va fi o politică natională care se 

va intâmpla. 

Dl. consilier Dobrilă Ioan – suntem de acord să rămână in forma actuală, mai 

ales că personalul de acolo asta iși dorește, dacă se va intâmpla ceva pe parcurs ne 

vom adapta situației. 

Având în vedere discuțiile purtate menționăm că nu se dorește preluarea 

imobilului.  
 

 

 

 

 

 

 

 PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                 SECRETAR, 

      STÎNEA TIMOTEI-VALENTIN                      TOCOAIE GABRIELA LENUȚA 


